
Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 17.04.2018  
 
Elisabeth Refvik sette fram slikt forslag på vegne av LO: 
 

«Yrkesopplæringsnemnda tilslutter seg i hovedsak rådmannens innstilling, men er sterkt kritisk til 
sein saksbehandling. Yrkesopplæringsnemnda ber om at arbeidet med å dimensjonere vgs starter 
på et tidligere tidspunkt, slik at saken kan sikres forsvalig behandling av yrkesopplæringsnemnda 
før den går videre til utvalget. Yrkesopplæringsnemnda vil i det samme igjen be om at i fremtidige 
saker, legges det frem oversikt over tilgjengelige læreplasser, slik at det og kan vurderes om det er 
grunnlag for opprettelse av ny søkbare linjer.» 

 
Røysting 
 
Refvik sitt forslag vart vedteke mot 1 røyst (FRP) 
 
Tilråding frå Yrkesopplæringsnemnda 
 
Yrkesopplæringsnemnda tilslutter seg i hovedsak rådmannens innstilling, men er sterkt kritisk til sein 
saksbehandling. Yrkesopplæringsnemnda ber om at arbeidet med å dimensjonere vgs starter på et tidligere 
tidspunkt, slik at saken kan sikres forsvalig behandling av yrkesopplæringsnemnda før den går videre til 
utvalget. Yrkesopplæringsnemnda vil i det samme igjen be om at i fremtidige saker, legges det frem oversikt 
over tilgjengelige læreplasser, slik at det og kan vurderes om det er grunnlag for opprettelse av ny søkbare 
linjer. 
 


